
 
 

Fractie GroenLinks/PvdA Bergen op Zoom 

 

Aan het college van B&W Bergen op Zoom 

 

Bergen op Zoom, 07-07-2025 

 

Betreft: artikel 34 vragen met betrekking tot dierenwelzijnsbeleid en wettelijke taken 

 

Geacht college, 

Onze alliantie GroenLinks/PvdA maakt zich grote zorgen over de voortgang van de 
ontwikkeling van dierenwelzijnsbeleid in onze gemeente. De inmiddels twee keer verlengde 
datum en deadline van 1 april is voorbij. Daarmee zijn we over de toegezegde datum 
waarin de gemeenteraad een concept zou krijgen om in Q1 de kaders rondom 
dierenwelzijnsbeleid te behandelen. 

U heeft via een raadsinformatiebrief d.d. 28 april aangegeven wat de redenen hiertoe zijn. 
Ook heeft u vermeld dat u in gesprek wil met de raad over de ambities van 
dierenwelzijnstaken en de doelen om het beleid verder te verrijken. 

Daarmee doelt u op een behandeling van een gevoelenspeilende raadsmededeling van 
het conceptbeleid nog voor het zomerreces. Dit betekent dat de behandeling plaatsvindt 
na het beleidskader. 

1. Op welke manier Is het college voornemens om belangrijke uitganspunten en 
middelen rondom dierenwelzijnsbeleid mee te nemen in het beleidskader? 

U streeft er ook naar om op 25 september de complete versie aan de raad voor te leggen.  

2. Er is inmiddels al meerdere keren verdaagd. Kan het college toezeggen dat de 
complete versie van dierenwelzijnsbeleid dan gereed is voor beraadslaging? 

3. Op welke manier bent u van plan om input van samenwerkingspartners, inwoners, 
deskundigen of belanghebbenden mee te nemen in de totstandkoming van de 
beleidsnota? 



Dierenwelzijnsbeleid bestaat ook voor een groot deel uit de wettelijke taken, zoals de 
dierennoodopvang. Dierennoodopvang is van groot belang voor gedegen 
dierenwelzijnsbeleid. In onze regio is Dierennoodopvang Arduin een belangrijke schakel die 
in deze behoefte kan voorzien. 

Op de beantwoording van onze technische vragen blijkt dat dierennoodopvang Arduin 
heeft aangegeven zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk 1 januari 2026, te stoppen met de 
opvang. U geeft aan dat te verwachten valt dat voor deze deadline niet een nieuwe 
noodopvang te realiseren valt. Ook wijst u erop dat het kostbaar is om iets nieuws op te 
zetten en te laten exploiteren en daarmee het risico bestaat dat we tijdelijk niet onze 
wettelijke taak kunnen uitvoeren.  

4. Welke rol speelt ons college van B&W in de invulling van dierennoodopvang Arduin?  
a. Op welke manier zit het college aan tafel bij de onderhandelingen met 

betrekking tot de overname? 
b. Is het college bereid om financieel bij te dragen aan een adequate invulling 

van de dierennoodopvang?  
5. Welk alternatief heeft ons college op het moment dat de overname van Arduin per 

1 januari 2026 niet is gerealiseerd? 

 

Graag willen we een mondelinge beantwoording op bovenstaande vragen in de 
eerstvolgende commissie RDE, 

 

Bij voorbaat dank, 

 

Namens de alliantie GroenLinks/PvdA 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Selin Karar      Dennis Aerts 

Fractievoorzitter GroenLinks Bergen op Zoom Burgerlid GroenLinks Bergen op Zoom 


